
 
 

 

 

Aan de leden van FNV Havens en CNV Vakmensen 

Beste leden, 

Hier een update van de stand van zaken over het komend CAO-traject. 

Helaas moeten wij nog steeds constateren dat directie Maersk Line niet bereid is om met ons aan 

tafel te gaan om het CAO-overleg te starten. ML wil pas met ons aan tafel als wij bereid zijn om de eis 

voor koopkrachtbehoud los te laten. Sterker nog, ML trekt in twijfel of jullie koopkrachtbehoud wel 

willen. Wij hebben goed geluisterd naar onze leden en naar de werknemers die na de bijeenkomsten 

lid zijn geworden. 

Enerzijds probeert ML jullie vakbond onder druk te zetten door met de OR in zee te gaan. Via deze 

weg tracht ML tot een eenzijdig vastgesteld arbeidsvoorwaardenregeling te komen.  

Anderzijds stelt ML dat FNV Havens en CNV Vakmensen niet representatief zouden zijn om aan de 

CAO-tafel te komen. Laat één ding duidelijk zijn. FNV Havens en CNV Vakmensen zijn ook 

representatief bij ML. Het ledenaantal groeit nog iedere week. Inmiddels zijn meer dan 60 

werknemers van ML lid van één van de twee vakbonden. 

Peiling op de werkvloer 

Wij hebben begrepen dat er nu een peiling plaatsvindt die de OR gaat doen namens de directie ML. 

Aan jullie wordt de vraag gesteld; 

- of jullie een CAO willen en zo ja of FNV Havens en/of CNV Vakmensen deze namens de leden 

moet gaan afsluiten; 

-  of dat er een andere vakbond aan de tafel toegelaten moet worden. Je leest dit wel eens in 

de krant of ziet dit op TV. Een zgn. schootvakbond; 

- en als laatste keuze wordt een arbeidsvoorwaardenregeling voorgesteld. Waarschijnlijk met 

een interessante eenmalige verhoging van het salaris om in de volgende jaren dit weer voor 

de baas te compenseren. 

Wij hebben de balans al opgemaakt. Ruim 60 leden werkzaam bij ML hebben gekozen om zich te 

laten vertegenwoordigen door FNV Havens en/of CNV Vakmensen. En de inzet is ook helder. Wij 

willen koopkrachtbehoud. En daar zijn verschillende manieren/modellen door de vakbonden aan ML 

voorgesteld. En daar moet het gesprek over gaan. 

Wij wachten de komende 3 weken nog even af en zullen dan formeel de uitnodiging versturen om te 

komen tot CAO-overleg. Als ML hier niet op ingaat dan kunnen wij concluderen dat wij uit 

onderhandeld zijn en dat wij ons voorstel kunnen omzetten in een eis die vastgelegd is in een 

ultimatum. 

Wij houden jullie op de hoogte. 

 

Met vriendelijke groet, 

Niek Stam         Sanne Koevoets 

FNV Havens        CNV Vakmensen 


